
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice – Nad  jazerom 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 11. riadneho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti  Košice – Nad jazerom 

dňa  03. októbra 2024 

 

 

Prítomní: Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová- starostka mestskej časti 

 Ing. Jana Janotková - prednostka    

   PhDr. Patrik Géci – kontrolór 

 

 

Prítomní poslanci: Mgr. B. Berberich, Mgr. A. Gajdošová, Mgr. S. Hricková,  

MVDr. Mgr. A. Jenčová, PhDr. L. Kleinová, O. Kmec, 

Ing. Ivana Kmecová, MUDr. R. Lenártová, PhDr. R. Schwarcz,  

Ing. J. Skonc, Mgr. P. Slivka,  

 

 

Ďalší prítomní: Mgr. Ľudmila Kolarčíková – vedúca ekonomického oddelenia 

Ing. Milan Derfiňák – vedúci oddelenia výstavby a IČ 

Mgr. Erika Gordoňová – vedúca kancelárie starostky 

Mgr. Ivica Krausová – vedúca oddelenia vnútornej správy 

 

 

K bodu č. 1/  Otvorenie zasadnutia 

 

 Starostka otvorila 11. riadne zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice 

– Nad jazerom, ktoré bolo v zmysle platnej legislatívy riadne a včas zvolané. Zároveň privítala 

všetkých prítomných poslancov a zamestnancov miestneho úradu. Osobitne privítala pána Ing. 

Miroslava Fajčíka, veliteľa Mestskej polície v Košiciach – stanica Nad jazerom a pre 

neodkladné povinnosti ospravedlnila riaditeľa Obvodného oddelenia PZ Košice – Nad jazerom 

pplk. Ing. Martina Gancarčika. Ďalej privítala advokáta JUDr. L. Skurku a zástupcov 

Košického samosprávneho kraja: p. Kniežovú – vedúcu odboru kultúry, p. Kupca z Centra 

kultúry a p. Hájnika. 

 

 

K bodu č. 2/  Schválenie programu zasadnutia 

 

 Program riadneho zasadnutia bol oznámený elektronickou formou. Starostka vyzvala 

prítomných poslancov, aby hlasovali o predloženom programe.   

  

(Hlasovanie č. 1: z prít. 11 za 11, pre poruchu zariadenia p. Kleinová hlasovala ručne) 



Po odhlasovaní podala starostka návrh na doplnenie programu o bod č. 10/1 Návrh na 

2. zmenu programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom na rok 2024, a vyzvala 

prítomných poslancov k hlasovaniu o doplnenom bode.  

 

(Hlasovanie č. 2: z prít. 11 za 11) 

 

 

K bodu č. 3/  Určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

 

Za zapisovateľku určila starostka Mgr. Eriku Gordoňovú a za overovateľov zápisnice 

poslancov p. Kleinovú a p. Berbericha. Do návrhovej komisie bol navrhnutý poslanec 

p.  Schwarcz. 

 

(Hlasovanie č. 3: z prít. 11 za 11) 

 

 

K bodu č. 4/ Informatívna správa o činnosti Mestskej polície v Košiciach – stanice Nad 

jazerom. 

 

Starostka vyzvala veliteľa Mestskej polície v Košiciach – stanice Nad jazerom 

Ing. Miroslava Fajčíka, aby podal správu o činnosti stanice za  posledné obdobie. 

 

Veliteľ Ing. Fajčík prítomných informoval, že v období od 31.05.2024 do 02.10.2024, 

bolo v mestskej časti Košice – Nad jazerom zistených a riešených celkovo 776 priestupkov,  

z toho 370 na úseku dopravy. Činnosť príslušníkov MsP stanice Nad jazerom, bola 

v sledovanom období zameraná na preventívno bezpečnostné aktivity ako kontrola užívania 

alkoholických nápojov, zabezpečenie prechodov pre chodcov pred školskými zariadeniami, 

verejný poriadok, kontrola prevádzkových hodín atď.. Veliteľ ďalej informoval, že v uvedenom 

období poskytli príslušníci súčinnosť mestskej časti Košice – Nad jazerom z dôvodu 

monitoringu v nelegálnych osadách a tiež na akciách usporiadaných mestskou časťou. 

V uvedenom období bola poskytnutá súčinnosť aj pre Ministerstvo vnútra SR.  V mestskej  časti 

začali zase pribúdať vraky motorových vozidiel a na ich odstránení sa už pracuje. V závere 

dodal, že od 2.10.2024 začala plošná akcia, ktorá bude prebiehať celý október a je zameraná na 

dopravné priestupky.   

 

Starostka poďakovala veliteľovi MsP, stanice Nad jazerom za prednesenie informatívnej 

správy aj za spoluprácu na akciách a vyzvala prítomných do rozpravy 

O slovo sa prihlásila poslankyňa Jenčová, ktorá poprosila veliteľa o častejšiu kontrolu 

pred obchodným domom Tesco, nakoľko sa tam zdržiavajú partie mladých a aj asociálov, ktoré 

obťažujú samostatných kupujúcich, čoho bola aj sama svedkom. Na záver poprosila 

o ohľaduplnosť zo strany mestských policajtov pri riešení dopravných priestupkov, keďže 

v mestskej časti je problém s parkovaním.  

 



Veliteľ poslankyni Jenčovej odpovedal, že na mestskú políciu už boli nahlásené podnety 

ohľadom obchodného domu. Na riešení situácie sa pracuje a sú plánované 3 kontroly počas 

dňa. Na prosbu týkajúcu sa dopravnej akcie vysvetlil, že sa jedná o špeciálnu akciu, ktorá je 

zameraná predovšetkým na parkovanie v križovatkách a na prechodoch pre chodcov. Tiež 

povedal, že momentálne je stav v MČ v porovnaní s inými časťami veľmi dobrý.   

Starostka na príspevok poslankyne uviedla, že občania zo strany mestskej polície 

šikanovaní nie sú a určite ani nebudú. Situáciu s parkovaním je potrebné riešiť. Sama bola 

svedkom, že autá parkujú pri prechodoch tak, že prechádzanie dieťaťa cez prechod nie je 

bezpečné a táto akcia je kvôli ochrane hlavne deti.  

 

Nikto ďalší sa do rozpravy neprihlásil, preto starostka rozpravu ukončila a vyzvala 

návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia č. 91  

 

(Hlasovanie č. 4: z prít. 11 za 11, pre poruchu zariadenia p Lenártová hlasovala ručne) 

 

 

K bodu č. 5/  Slovo pre verejnosť 

 

O vystúpenie nikto nepožiadal, starostka uzavrela tento bod a pokračovala v rokovaní.  

 

 

K bodu č. 6/ Prezentácia projektu Esencia – Centrum tradičnej kultúry 

 

 Starostka v krátkosti prítomných informoval, že Košický samosprávny kraj má 

v prípravnej fáze zámer, ktorý chce realizovať na pozemku, ktorý vlastní. Pozemok sa nachádza 

v mestskej časti pri Obchodnej akadémii Polárna. Následne vyzvala hostí o odprezentovanie 

zámeru.  

 

Vedúca odboru kultúry KSK p. Kniežová na úvod uviedla, že stretnutie je začiatkom diskusií o 

možnom využití pozemku na Polárnej ulici. Konkrétny zámer ešte spracovaný nie je. Základom 

je, aby bol pozemok využitý na kultúrno spoločenský účel za podmienky, že sa nezhorší kvalita 

života v danej oblasti. Podotkla, že sa jedná o dlhodobý projekt a následne odovzdala slovo p. 

Hájnikovi.  

 

P. Hájnik prítomných informoval, že Košický samosprávny kraj vypísal architektonickú súťaž. 

Súťaž je vyhlásená 2.kolovo, pričom už prebehlo 1. výberové kolo. Do súťaže sa prihlásilo 20 

súťažných projektov. Košický samosprávny kraj zámerom  hľadá centrum, kde bude spájať 

slovenské tradície. Vyhlásenie víťaza prebehne 28.11.2024. Porota je zložená z odborníkov 

architektonickej obce a vyberať sa bude z 5 súťažných zámerov, ktoré postúpili do 2.kola.  

 

Vedúca oddelenia kultúry doplnila, že hlavným zámerom je postaviť kultúrne centrum 

nadregionálneho významu a je to zároveň výzva na oživenie sídliskového priestoru.  

 



Po ukončení prezentácie starostka vyzvala prítomných poslancov do diskusie a sama položila 

otázku, či bolo zo strany KSK požiadané o zmenu územného plánu. Ing. arch. Hájnik 

odpovedal, že o zmenu územného plánu sa nežiadalo, ale zmena bude riešená formou doplnkov, 

ktoré boli konzultované s mestom Košice.  

 

Ako ďalší sa prihlásil p. Schwarcz s otázkou o ktorý pozemok sa presne jedná. Bolo mu 

odpovedané, že pozemok je súčasťou Obchodnej akadémie na Polárnej ulici, na pozemku nie 

sú žiadne siete a v minulosti bol na pozemku robený geologický prieskum.  

 

Poslankyňa Hricková sa informovala, čo konkrétne sa bude v centre prezentovať, či sa budú 

prezentovať  profesionálne súbory, kultúrna záujmová činnosť, alebo predstavenia. Odpovedala 

jej p. Kniežová, že všetko sa bude kumulovať tak, aby bolo možné do vzniknutých priestorov 

priniesť aj zahraničné produkcie. Mesto má takéhoto charakteru len Kunsthalle a tá už 

nepostačuje.  

 

Na otázku p. Berbericha ako vznikala myšlienka a ako sa vyberal pozemok odpovedala p. 

Kniežová, že táto myšlienka sa rieši už 2 roky. Požiadavka vzišla od profesionálnych súborov 

ako Čarnica a Železiar, ktoré nemajú vhodné priestory na tréningy. Pokračovala, že v Košiciach 

nie je dostatok pozemkov na takúto stavbu a postaviť centrum mimo Košíc by nebolo vhodné. 

 

V diskusii ďalej vystúpila p. Kleinová s otázkou ako bude projekt financovaný. Pokračovala, 

že Poliklinika Nad jazerom je vo veľmi zlom stave a osobne si myslí, že zdravie občanov je 

prednejšie ako kultúra. P.Kniežová odpovedala, že s partnerstvom boli oslovení UĽUV, 

Ministerstvo kultúry SR a mesto Košice sa vyjadrilo, že projekt podporuje. KSK vkladá do 

súťaže zatiaľ vlastné financie a v ďalšej fáze bude žiadať o externé zdroje. 

 

V závere diskusie k uvedenému bodu starostka zhrnula, že momentálne sa pripravujú  

kroky a ak raz k niečomu dôjde, bude všetko podliehať schvaľovaniu miestnym 

zastupiteľstvom. Vždy sa bude dbať na to, aby sa kvalita života v mestskej časti nezhoršila. 

Diskusia bola následne ukončená a starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie 

uznesenia č. 92  

 

(Hlasovanie č. 5: z prít. 11  za 11, pre poruchu zariadenia ručne hlasovala p. Kleinová 

a p. Berberich) 

 

 

K bodu č. 7/  Správa o činnosti starostky Mestskej časti Košice - Nad jazerom 

 

 Starostka prítomným predniesla správu o svojej činnosti za obdobie od 5.6.2024 do 

02.10.2024. V uvedenom období riešila mestská časť problémy týkajúce sa premnožených 

potkanov a preto bolo zvolané aj pracovné stretnutie na ktorom sa zúčastnili zástupcovia Správy 

mestskej zelene, Kositu, Mesta Košice, Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti, SBD IV 

Košice, MsP KE – Nad jazerom a deratizačnej firmy Asanarates. Pokračovala, že počas leta sa 

v mestskej časti uskutočnili akcie ako Trixen Slovakia Cup, Active life beh, Jazerský maratón, 



Plogging a tiež komunitný koncert Jazero spája. Mestská časť na týchto akciách vždy 

participovala. V mesiaci september prezentovali zástupcovi Útvaru hlavného architekta mesta 

Košice Nový územný plán pred obyvateľmi mestskej časti. V uvedenom období taktiež 

prebehlo odovzdanie Slaneckej cesty do užívania verejnosti.  

Starostka sa v období od posledného riadneho zastupiteľstva zúčastňovala aj na 

rokovaniach ZMOS-u a ako predsedníčka Regionálneho združenia mesta Košice zorganizovala 

zasadnutie RZMK v mestskej časti Nad jazerom a tiež za účasti p. Boženíka aj Deň ZMOS-u. 

 

 Starostka pokračovala informáciou o opravách chodníkov, ktoré sa v mestskej časti 

uskutočňujú i o tom, že mestská časť má v pláne opraviť gro chodníkov do 3 rokov. 

Pokračovala, že k 30.9.2024 prebehla uzávierka k participatívnemu rozpočtu mestskej časti a na 

meste Košice  v súčasnosti prebieha vyhodnocovanie súťaže týkajúcej sa modernizácie 

električkových tratí. Starostka svoju správu uzavrela a vyzvala prítomných k rozprave  

 

Do rozpravy sa prihlásila p. Kmecová, ktorá informovala, že na poslaneckom dni 

v októbri boli dané v súvislosti s chodníkmi dva podnety. Starostka odpovedala, že všetky 

chodníky idú do rekonštrukcie. V súčasnej dobe sa dokončuje ulica Ladožská a bude sa 

pokračovať na Čingovskú ulicu. Miestny úrad má spracovaný manuál v ktorom je všetko 

zapracované a postupuje sa od najviac poškodených chodníkov.  

 

O slovo sa prihlásila p. Jenčová, ktorá povedala, že chodník na Gagarinovom námestí 

je zfrézovaný už 3 dni a je tam zákaz parkovania. Poprosila o obmedzenie na pracovný čas od 

7:00 do 17:00 hod.. Starostka odpovedala, že situácia sa bude riešiť s dodávateľom.  

 

Poslankyňa Hricková vyslovila otázku týkajúcu sa kolaudácie Slaneckej cesty. Starostka 

odpovedala, že v prvom rade sa musia poodstraňovať nedostatky a je tam veľa objektov, ktoré 

musia prejsť odovzdávacím procesom.  

 

Poslanec Kmec sa informoval kedy bude doplnená zebra na Slaneckej a či je možné 

nastavenie semaforov tak, aby nefungovali nonstop. Starostka odpovedala, že značenie 

prechodov pre chodcov je v súlade s platnou legislatívou a keďže sa jedná o rýchlostnú cestu 

prednosť majú autá. Chodci na takejto ceste prednosť nemajú a preto musia byť opatrní. 

Križovatky na Slaneckej musia byť svetelné a preto sa semafory nastaviť ináč nemôžu.  

 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky a preto 

starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 93 

 

(Hlasovanie č. 6 z prít. 11 za 11, pre poruchu zariadenia p. Berberich hlasoval ručne) 

 

 

K bodu č. 8/  Správa o plnení uznesení Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice – 

Nad jazerom 

 



Materiál bol poslancom zaslaný v elektronickej forme. V rámci rozpravy nemal nikto 

z prítomných dotazy ani pripomienky. Starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie 

uznesenia – uznesenie č. 94 

 

(Hlasovanie č. 7 z prít. 11 za 11, pre poruchu zariadenia p. Berberich hlasoval ručne) 

 

 

K bodu č. 9/ Správa o výsledkoch kontroly 

 

Správa bola predložená písomne. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne 

dotazy ani pripomienky. Starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – 

uznesenie č. 95 

 

(Hlasovanie č. 8 z prít. 11 za 11, pre poruchu zariadenia p. Jenčová hlasovala ručne) 

 

 

K bodu č. 10/ Monitorovacia správa Programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad 

jazerom k 30.06.2024 

 

Materiál k bodu bol poslancom zaslaný v elektronickej forme, bol zverený na úradnej 

tabuli a webovom sídle, bol prerokovaný v komisiách a v miestnej rade.  

 

Starostka k prerokovávanému bodu uviedla, že v zmysle platnej legislatívy mestská 

časť monitoruje plnenie programov mestskej časti a zároveň sleduje finančné plnenie a čerpanie 

výdavkov programového rozpočtu na rok 2024 so stavom k 30.06.2024. Následne informovala, 

že mestská časť v 1. polroku hospodárila s bežnými príjmami v objeme 965 585,- €, čo 

predstavuje 55,0% plnenie rozpočtu a s bežnými výdavkami vo výške 777 061,-€, čo 

predstavuje 40,4% . Mestská časť v sledovanom období neprijala žiaden kapitálový transfer od 

mesta Košice  a nečerpala žiadne kapitálové výdavky. V závere bodu dodala, že stav finančných 

prostriedkov v pokladni a na bankových účtoch mestskej časti Košice – Nad jazerom je 

k 30.06.2024 vo výške 602 353,87€. Po ukončení svojho vystúpenia vyzvala k rozprave. 

 

V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Starostka 

vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 96 

 

(Hlasovanie č. 9 z prít. 11 za 11) 

 

 

K bodu č. 10/1  Návrh na 2. zmenu programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad 

jazerom na rok 2024 

 

Na úvod starostka prítomných informovala, že zmena sa týka finančných operácií 

v súvislosti s MOPS. Ide o príjem na základe žiadosti o preplatenie za projekt Miestne 

občianske a preventívne služby vo výške 5 303,-€. Ďalšia zmena sa týka kapitálových 



výdavkov na programe Rekreačná lokalita Jazero. Vzišla potreba rozdelenia schválených 

finančných prostriedkov na odbahnenie Jazera na dve časti a to na analytickú a projektovú časť. 

Tento rok je ekonomický náročný a v tomto roku by sa mala riešiť analytická časť.  

 

V rámci rozpravy sa o slovo nikto neprihlásil, preto starostka rozpravu ukončila 

a vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 97 

 

(Hlasovanie č. 10 z prít. 11 za 11) 

 

 

K bodu č. 11/  Informácia o vykonaných rozpočtových opatreniach programového 

rozpočtu Mestskej časti Košice - Nad jazerom za rok 2024 

 

 Materiál k bodu bol zaslaný elektronicky.  

 

Starostka informovala, že vykonaním rozpočtových opatrení č.1-7 sa zvýši rozpočet bežných 

príjmov o sumu 27 945 €, a zvyšuje sa rozpočet bežných výdavkov o sumu 27 945,- €.  

Rozpočet bežných výdavkov bol na rok 2024 schválený v objeme 1 739 557,- €. Čiastka 

72 830,- € zodpovedajúca objemu zmien v  rozpočte bežných výdavkov realizovaných 

rozpočtovým opatrením č. 1-7 schváleným starostkou mestskej časti v  roku 2024 predstavuje 

podiel 4,19 %, čím je dodržaný miestnym zastupiteľstvom schválený objem zmien - najviac 

20 % rozpočtu bežných výdavkov rozpočtu počas kalendárneho roka. 

 

 Starostka otvorila rozpravu. V rámci rozpravy sa nikto neprihlásil a preto vyzvala 

návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 98 

 

(Hlasovanie č. 11 z prít. 11 za 11) 

 

 

K bodu č. 12/  Návrh na vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže na nájom a rekonštrukciu 

Obchodného centra Čingov na ulici Uralská 3 v Košiciach 

 

Materiál k bodu bol zaslaný elektronicky, bol prerokovaný v komisiách a miestnej rade.  

 

Starostka uviedla, že poslanci sa spolu s členmi komisií spolupodieľali na tvorbe 

súťažných podkladov, za čo im aj poďakovala. Pokračovala, že podmienky súťaže sa tvorili 

spoločne a pripomienky, ktoré z pracovných stretnutí vzišli sa prekonzultovali a ak to bolo 

možné, tak boli aj do podkladov zapracované. V krátkosti zhrnula, že predmetom súťaže je 

prenájom a rekonštrukcia majetku vo vlastníctve Mestskej časti Košice - Nad jazerom. Jedná 

sa o celú budovu obchodného centra Čingov a tiež prenájom a rekonštrukcia nádvoria – 

zásobovacieho dvora. Podklady sú pripravené tak, že obsahujú všetky dôležité termíny. 

Podmienky týkajúce sa zakázaných prevádzok sú stanovené tak, aby nebola zhoršená kvalita 

života na sídlisku. Taktiež je stanovený presný rozsah prác, ktoré musia byť vykonané. Súťaž 

bude vyhlásená na 2 mesiace. V prípade, ak bude súťaž neúspešná, podmienky sa prehodnotia 

a súťaž sa zopakuje. Podmienky súťaže sú stanovené prísne a to aj z dôvodu aby sa prihlásili 



silní partneri, schopní splniť podmienky. Starostka sa poďakovala poslancom za nerozširovanie 

informácii v procese prípravy. Na záver dodala, že celá súťaž je riešená maximálne 

transparentne a kritériom budú nielen financie, ale aj projektový zámer. Starostka svoje 

vystúpenie ukončila a otvorila rozpravu.  

 

V rozprave vystúpila poslankyňa Jenčová, ktorá v úvode svojho príspevku prítomných 

informovala, že za návrh hlasovať nebude. Nie je proti sanácii obchodného centra, ale stále si 

myslí, že ide o predaj na splátky. Podľa jej slov sa mestská časť mohla zapojiť do výziev 

a získať financie pre obchodné centrum. Dodala, že sa uvažovalo aj nad zdravotníckym 

zariadením v obchodnom centre a súčasťou zdravotníckych zariadení sú aj rehabilitácie 

a masáže. Nechápe teda, prečo sú medzi zakázanými prevádzkami uvedené aj masáže.  

 

Starostka na vystúpenie reagovala, že sa určite nejedná o predaj na splátky. Mestská časť 

vie aká je hodnota obchodného centra a dlhodobým prenájom za tých 30 rokov získa podstatne 

viac peňazí ako predajom. Čo sa týka masáži, tak je možné upraviť podmienky súťaže hneď na 

mieste. Vyzvala o vyjadrenie advokáta JUDr. Skurku, ktorý to potvrdil.  

 

Do diskusie vstúpil kontrolór mestskej časti p. Géci, ktorý navrhol pred slovo masáže 

doplniť slovo erotické.  

 

Starostka rokovanie prerušila a dala priestor na prípravu pozmeňujúceho návrhu.   

 

Po  ukončení prestávky podal p. Schwarcz pozmeňujúci návrh v znení:  

1. v bode 6.1. písmeno b) Súťažných podkladov obchodnej verejnej súťaže sa pred slovo 

masáže dopĺňa slovo „erotické“ 

2. v bode 1.4.2 Zmluvy o nájme nehnuteľnosti, ktorá je prílohou súťažných podmienok 

obchodnej verejnej súťaže sa pred slovo „masáže“ vkladá slovo „erotické“.  

 

Starostka vyzvala k hlasovaniu o pozmeňujúcom návrhu. 

 

(Hlasovanie č. 12 z prít. 11 za 11) 

 

V rámci rozpravy nemal už nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. 

Starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 99 

 

(Hlasovanie č. 13 z prít. 11 za 10, proti 1, pre poruchu zariadenia p. Jenčová hlasovala 

ručne) 

 

 

K bodu č. 13/  Návrh na vyhlásenie obchodnej verejnej  

 

Materiál k bodu bol zaslaný elektronicky a bol prerokovaný v komisiách a miestnej 

rade.  

 

Starostka uviedla, že sa jedná o zbierku, ktorá sa už tradične vyhlasuje v rámci akcie 

Jazerské Vianoce. V prípade uskutočnenia zbierky sa získané finančné prostriedky rozdelia 

rovnakým dielom medzi MŠ a rodičovské združenia pri MŠ mestskej časti Košice – Nad 

jazerom. Následne starostka vyzvala k rozprave.   



V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných dotazy ani pripomienky, preto starostka 

vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 100 

 

(Hlasovanie č.14 z prít. 11 za 11) 

 

 

K bodu č. 14/  Interpelácie 

 

V zmysle schváleného rokovacieho poriadku starostka vyzvala poslancov na písomné 

predloženie interpelácií. 

 

 

K bodu č. 15/ Rôzne 

 

Starostka v bode Rôzne informovala o pripravovaných akciách. Prítomných pozvala na 

akciu Jubilanti na ktorej prisľúbil účasť aj primátor mesta Košice. V blízkej dobe sa uskutoční 

8. ročník Jazerskej kvapky krvi a v zime Mikuláš pre deti. Na akcii Vianoce v meste vystúpia 

jazerské školy a termín má mestská časť určený v 2. decembrovom týždni. V mesiaci december 

sa uskutoční slávnostné zastupiteľstvo na ktorom sa ocenia osobnosti mestskej časti.   

 

V rámci bodu vystúpila p. Kleinová a poďakovala starostke za poskytnutie materiálneho 

daru pre Svetielko pomoci. Podotkla, že Jazero bola jediná MČ, ktorá takýto dar pre deti 

z onkológie poskytla. Taktiež poďakovala za dezinfekciu MHD zastávok.  

 

 

K bodu č. 16/ Záver 

 

Starostka poďakovala poslancom za reprezentovanie mestskej časti a spoluprácu. 

Skonštatovala, že program rokovania miestneho zastupiteľstva bol vyčerpaný. Poďakovala sa 

všetkým za účasť a vyhlásila zasadnutie za ukončené. 

 

 

  

 

   

         Ing. Jana Janotková    Ing. Mgr. Lenka K o v a č e v i č o v á 

 prednostka miestneho úradu                                                    starostka mestskej časti 
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